
Muudatusettepanek Tartu linna 2019. aasta eelarvesse 

Tartu linna 2019. aasta eelarve eelnõus on kavandatud eraldada 

linnaplaneerimise ja maakorralduse osakonnale (punkt 3.9.): 

40 000 eurot riigikaitsemaa detailplaneering Ravila tn piirkonnas, 

20 000 eurot Raadi piirkonna detailplaneering. 

 

Praeguseks on selgunud, et kaitsevägi ei koli väga suure tõenäosusega Raadilt 

ära, seega ei ole vaja enam tegeleda riigikaitsemaa detailplaneeringuga Ravila tn 

piirkonnas. 

 

Seda aktuaalsemaks aga muutub Raadi piirkonnaga tegelemine. See piirkond on 

Tartu arenguks väga oluline, sest asub kesklinna lähedal, on piisava suurusega 

ning siiani suures osas mitte aktiivses kasutuses – seega oleks meie valimisliidu 

arvates õige aeg hakata aktiivselt tegelema selle piirkonna tervikliku 

arendamisega. Oluline on siin just terviklik arendamine, et selle kaudu 

väärindada kogu piirkonda, mitte ainult üksikuid krunte selles piirkonnas. 

 

Raadi piirkonna areng on üks suurimaid väljakutseid meie linnale: Raadi tuleb 

siduda linnaga nii elukohti, perepuhkevõimalusi, kultuuri- ja sporditegevusi kui 

ka rohelust pakkudes. Kõiki neid asju arvestades, on eriti oluline põhjalikult 

kaaluda Raadi arengusuundumusi, et leida piirkonnale Tartu linna ja selle elanike 

jaoks kõige otstarbekam kasutus. 

 

Selle piirkonna arengu eestvedajaks ja mootoriks oleks kavandatav linnahall 

(Arena Tartu), mille ümber saab kujundada sobivaima linnaruumi 

innovatiivsetest ja tänapäevastest linnaplaneerimise põhimõtetest lähtuvalt.  

 

Eeltoodust lähtuvalt teeme ettepaneku jätta mõlema detailplaneeringu 

tegemiseks kavandatav raha eelarvesse, kuid liita need kokku ning kasutada see 

raha Raadi piirkonna arenguks: 

 

60 000 eurot – Raadi piirkonna arengu avalik arutelu, detailplaneering ning 

piirkonna tervikliku arengu rahvusvaheline arhitektuurikonkurss 

 

Valimisliidu Tartu Eest linnavolinik 

Vahur Kalmre 
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